
L«alcalde de Sant Feliu es declara Çnet i tranquilÈ al Jutjat

d«Olot

L'acusaci� est� basada en adjudicacions, cer tif icacions irreals i

sobrecostos injustif icats

A l«esquerra, l«alcalde de Sant Feliu camina cap al

jutjat.

OLOT | XAVIER VALERI

Tal com havia anunciat al ple de dijous a la nit, Joan Casas (alcalde

de Sant Feliu de Pallerols per CiU) ahir va compar�ixer al jutjat

d'Olot. L'alcalde va arribar a les 10 del mat� acompanyat de dos

lletrats i va declarar durant una hora. A la sor tida, va explicar que

havia argumentat que les acusacions estan mancades de fonament

i que la querella respon a una intencionalitat pol�tica. "En cap

moment -va dir- hi pot haver el que se'ns est� acusant".

Va reiterar-se a dir que est� molt tranquil i va expressar: "Estic net". Va afegir: "He respost totes les preguntes".

No va descar tar que en tot el feix acusatori hi pugui haver alguna equivocaci� de forma. En aquest sentit, va

assegurar que mai ha actuat de mala fe ni havia avantposat interessos par ticulars als colálectius del poble. Va fer

refer�ncia a les eleccions de maig per opinar que seran un altre judici. "Llavors -va dir-, la gent podr� triar".

Tamb� van declarar el regidor d'Urbanisme, F�lix Castanyer, el secretari, un enginyer i un arquitecte imputats per

prevaricaci�, tr�f ic d'inf lu�ncies i falsedat documental.

L'acusaci� impulsada per Francesc Prat (regidor del grup Units per Sant Feliu) q�estiona les adjudicacions de

projectes de construcci�, cer tif icaci0ns fora de la realitat i sobrecostos injustif icats relacionats amb la

urbanitzaci� del Pla de Bastons.

El document acusatori va ser mostrat de lluny al p�blic que va assistir al plenari de dijous a la nit pel regidor

d'Urbanisme, F�lix Castanyer. El regidor va mostrar el plec de papers com un treball impor tant, perqu� els

assistents es fessin c�rrec de l'esfor� de l'acusaci� per dur-los al Jutjat.

Es tracta d'un volum documental reunit durant uns tres anys pel grup Units per Sant Feliu. Una gran par t est�



basat en la urbanitzaci� del Pla de Bastons feta entre el 2005 i el 2010 que va tenir un cost aproximat de 4 milions

d'euros.

La urbanitzaci� ha estat present en quasi tots els plens de l'actual mandat. En un plen del 2012 l'equip de govern

va recon�ixer que la plantaci� d'arbres i la colálocaci� de bancs havia tingut una sobrevaloraci�. A l'abril del 2o13,

l'equip de govern va aprovar tornar 1.276 euros als ve�ns del Pla de Bastons en proporci� a les contribucions

especials pagades per la urbanitzaci�.

Encara al maig del 2014, els grups opositors van demanar que la t�cnica municipal revis�s les cer tif icacions de

les obres d'urbanitzaci� del Pla de Bastons, perqu� a parer seu hi ha impor tants discrep�ncies que �s obligaci�

de l'equip de govern exigir-ho". Reunida la documentaci�, Francesc Prat va presentar la querella al novembre del

2014.

Al ple de dijous, Prat va considerar que fer una auditoria de la gesti� de l'Ajuntament era un fet benef ici�s.

L'af irmaci� va fer enfadar F�lix Castanyer que va respondre: "El que ens heu presentat no �s una auditoria, sin�

una querella penal". Castanyer va seguir: "Tots haur�em estat d'acord amb una auditoria". Prat va recordar: "En els

plens ens d�ieu que si no est�vem contents que an�ssim al jutjat i ho hem fet".

Plens llargs

El ple de dijous va ser cur t en comparaci� als de la resta del mandat que duraven de tres a quatre hores. En poc

m�s de mitja hora van arribar a l'apar tat de precs i preguntes. A difer�ncia dels altres plens, les preguntes van

anar de l'equip de govern cap a l'oposici�. F�lix Castanyer va demanar-los per si els semblava b� la querella. Llu�s

Pous (UpSF) va respondre que no li semblava malament la intervenci� de la Just�cia. Maria Ëngels Armengou

(Independents-Opci� Municipal) va argumentar que "si la jutgessa ho ha adm�s a tr�mit, per alguna cosa deu

ser". Tot i la tensi� i l'eloq��ncia de les intervenci�ns, el p�blic va escoltar en silenci f ins al f inal, quan van

aplaudir.
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